



**JABATAN PERKHIDMATAN VETERINAR
NEGERI SEMBILAN DARUL KHUSUS**

NOTIS SEBUT HARGA

SEBUT HARGA JPV.NS.S. 16/2022

KERJA-KERJA MEMASANG DAN MENGUJILARI SATU UNIT COLD ROOM BERUKURAN 20 KAKI (P) x 20 KAKI (L) x 12 KAKI (T) LENGKAP DENGAN SISTEM PENYEJUKAN TERMASUK KERJA-KERJA ELEKTRIKAL BERKAITAN DAN PEMBINAAN RANGKA BANGUNAN LUAR

Kontraktor tempatan/daerah Gred G1 yang berdaftar dengan CIDB dan mempunyai Sijil Perolehan Kerja (SPKK) mengikut kategori dan pengkhususan berkenaan adalah dipelawa menyertai sebut harga ini.

Kategori dan Pengkhususan:

GRED	KATEGORI	PENGKHUSUSAN
G1 Tidak Melebihi 200,000.00	B Pembinaan Bangunan	B04 Kerja-kerja Pembinaan Bangunan
	ME Mekanikal dan Elektrikal	M01 Sistem Hawa Dingin dan Penedaran Udara
		M15 Kelengkapan Mekanikal Pelbagai

Kawasan/ tapak pemasangan:

Pejabat Perkhidmatan Veterinar
Daerah Rembau
Jalan Tambang Kuda, 71300 Rembau
Negeri Sembilan

Tiada lawatan tapak dilaksanakan namun syarikat boleh melawat sendiri kawasan atau tapak yang dinyatakan. Lawatan tapak dapat membantu syarikat mendapat maklumat yang lebih tepat serta mengetahui keadaan dan memperoleh maklumat tambahan yang berguna bagi menyediakan tawaran sebut harga. Dalam hal ini, sekiranya syarikat mahu melawat sendiri kawasan atau tapak berkenaan, amalan penjarakan fizikal, penggunaan hand sanitizer dan pemakaian pelitup muka perlu diteruskan.

Jika terdapat sebarang pertanyaan berkaitan spesifikasi/brief projek, sila hubungi:

1. Encik Kamarul'zaman Bin Kadeni
06-762 8857 Ext: 125 / 013 – 362 8462

Naskhah Meja Tawaran boleh disemak di Kaunter Perkhidmatan Pelanggan Ibu Pejabat Jabatan Perkhidmatan Veterinar Negeri Sembilan dan borang boleh diperolehi di kaunter yang sama dengan harga RM 50.00 senaskhah bermula pada 25 MEI 2022

Satu (1) penyebut harga hanya dibenarkan mengemukakan satu (1) tawaran sebut harga sahaja. Tawaran alternatif adalah **tidak dibenarkan**.

Permohonan hendaklah dimasukkan terus ke dalam Peti Tawaran Sebut Harga di Bahagian Khidmat Pengurusan, Ibu Pejabat Jabatan Perkhidmatan Veterinar Negeri Sembilan, Lot 1504, Mukim Pantai, Batu 6, Jalan Jelevu, 71770 Seremban, Negeri Sembilan di dalam sampul surat berlakri bertanda '**Sebut Harga JPV.NS.S. 16/2022**'.

Tarikh tutup sebut harga ialah pada 3 JUN 2022 jam 12.00 tengah hari.

Jika sebut harga dihantar menggunakan perkhidmatan pos berdaftar/kurier, penyebut harga hendaklah memastikan dokumen tersebut selamat tiba pada alamat yang telah ditetapkan sebelum atau pada tarikh tutup sebut harga selewat-lewatnya 12.00 tengah hari. Sebarang kelewatan yang timbul dalam urusan tersebut tidak akan dilayan.



Pengarah
Jabatan Perkhidmatan Veterinar
Negeri Sembilan Darul Khusus

19 Mei 2022